
   
ACTA: 5a REUNIÓ DEL CONSELL TREBALL I EMPRESA

Dia: 28 gener 2019
Lloc: Sala de Juntes de l'Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres
Hora: 20.00 h

Assistents:
Enric Dalmau, soci de Llav@neres Assessoria i Gestió
Roser Moré Presidenta de la FAGEM
Carles Aceña, del restaurant Pins Mar.
Carlos Sánchez, regidor i representant del grup municipal de C's
Ma  Teresa  Vidal,  regidora  de  Promoció  Econòmica,  Empresa,  Comerç  i  Turisme  i
representant del grup municipal d' ERC
Gemma Batayé, tècnica de Promoció Econòmica
Marta Vela, tècnica d’Ocupació

Excusen  la  seva  absència  Joan  Moya,del  Club  Naútic  Port  Balís,  Víctor  Ros,  regidor  i
representant  del  grup  municipal  del  PP,  Marta  Alsina,  regidora  i  representant  del  grup
municipal  de  CDC,  Juan  Rubal,  regidor  de  RRHH  i  representant  del  grup  municipal  de
«Acord per Llavaneres».

ORDRE DEL DIA
1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior
2.- Presentació de l'informe sobre el Servei Local d'Ocupació del 2018
3.- Presentació del programa Forma’t 2019
4.- Presentació del Servei d’Ocupació i recollida de les necessitats de les 

empreses del territori
5.- Precs i preguntes

La regidora Teresa Vidal dóna la benvinguda als assistents. Es comencen a tractar els temes
de l’ordre del dia:

1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior

S'aprova sense cap esmena.

2.- Presentació de l'informe sobre el Servei Local d'Ocupació del 2017

La regidora Teresa Vidal presenta a la Marta Vela com a Tècnica d'Ocupació que s'encarre-
ga d'explicar el contingut de l'informe del SLO durant tot el 2018. En l'informe es repassen
tots els temes referents al treball sobre la població aturada, en millora de feina o autoocu-
pats/des, es presenten les dades d'atur tant al municipi com a la comarca, amb comparatives
respecta a altres municipis, totes les accions fetes amb els usuaris/es a nivell d'atenció, això
com les accions del Format 2018. A més, es fa esmena de l’espai Coworking que ha funcio-
nat molt bé, que actualment està pràcticament ocupat per diverses empreses.

L’Enric Dalmau comenta que l’Ajuntament de Barcelona ha estat denunciat per ajudar als
emprenedors, facilitant iniciatives de Coworking. Mª Teresa Vidal explica que això està pen-
sat com la primera empenta que es dóna als joves emprenedors des de l’etapa inicial del
projecte de negoci. Però que quan portin un temps, han d’avançar cap altres vies, de fet hi
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ha altres procediments que podrien ser semblants en jurisdicció però que està tot a les bases
que es van publicar amb anteriorment al web de l’Ajuntament.

A continuació, s’expliquen les diferents iniciatives que s’estan duent a terme s’ha obtingut la
certificació Biosphere per l’Oficina de Turisme i les platges i a més s’ha establert relació amb
la Roca Village per a la promoció dels productes del pèsol i la coca de Llavaneres. 

També es fa menció a la 1a Jornada Empresarial que es va dur a terme durant aquest any
2018, que anava enfocada en tres sectors: flor ornamental, urbanisme i innovació. La regido-
ra fa èmfasi en què va ser un èxit i a més es van crear sinergies entre les persones assis-
tents que donaran fruit en properes reunions i trobades. Promoció Econòmica té l’objectiu de
continuar amb la tasca de realitzar un esmorzar per poder desenvolupar més activitats amb
els empresaris i comerciants del poble. Els assistents del Consell, comenten que són bones
iniciatives i que és positiu que es relacionin entre ells per la cerca de feina i propers projec-
tes, tot i que, algun dels presents no van poder assistir. 

3.- Presentació del Programa Forma't 2019

Mª Teresa Vidal explica que el Forma't l'ha coordinat aquest any la tècnica d’ocupació amb
l'ajut de la tècnica de l'àrea. Gràcies al pressupost participatiu 2019 es donarà continuitat al
projecte i es presenten els temes i a què anirà enfocat principalment.

Pel que fa al FORMA’T la Marta Vela, tècnica d’ocupació,  presenta la proposta formativa que
estem treballant i que intentarem que estigui publicada al web el més aviat possible.

Explica  que  enguany  hi  ha  programades  14  sessions  presencials  i  online  centrades  en
recerca de feina, joves i empresa i emprenedoria:

1. Anglès III
2. Anglès II
3. Recursos personals per a la cerca de feina i l’entrevista
4. Monitor/a de lleure
5. Francès nivell II
6. Xinès nivell bàsic
7. Registre electrònic d’empreses licitadores
8. Jardineria
9. Català nivell inicial
10. Català nivell suficiència
11. Sessions Informatives Reempresa

A més, la regidora ha confirmat que també es continuarà amb la formació online, realitzada
pel propi personal tècnic i  polític municipal,  i  que es farà a través d’una plataforma  online
Inclourà les següents sessions:

Disseny de cartells amb Photoshop. Ponent: M. Teresa Vidal, Doctora en Comunicació
Visual  d'Arquitectura  i  Disseny,  del  Departament  d’Expressió  Gràfica  Arquitectònica,
UPC.  Llicenciada en Belles Arts per la UB. PhDCoordinadora Grau Artist  de Videojocs a
ENTI UB-Regidora Promoció Econòmica i Innovació Llavaneres Linkedin

Factura  electrònica. Ponent: Lluís  Gorostiaga,  graduat  en  Multimèdia,  responsable
d'Informàtica de l'Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres. Linkedin
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Disseny  portafoli  personal  amb  Photoshop.  Ponent:  M.  Teresa  Vidal, Doctora  en
Comunicació  Visual  d'Arquitectura  i  Disseny,  del  Departament  d’Expressió  Gràfica
Arquitectònica, UPC.  Llicenciada en Belles Arts per la UB. PhDCoordinadora Grau Artist de
Videojocs a ENTI UB-Regidora Promoció Econòmica i Innovació Llavaneres Linkedin
 
A més també s’explica els diferents programes d’inserció laboral que hi ha previstos, plans
d’ocupació  en  col·laboració  amb   el  Consell  Comarcal  del  Maresme,  la  Diputació  de
Barcelona i altres programes de Garantia Juvenil.

Per una altra banda, s’explica que aquest any es farà una publicació d’un PDF explicatiu on
apareixerà  tota  la  planificació  dels  cursos,  programes d’inserció  laboral  i  altres  activitats
relacionades amb l’ocupació.

4.-  Presentació del Servei d’Ocupació i recollida de les necessitats de les empreses
del territori 

En aquest  sentit,  s’intentarà que faci  unes primeres passes amb les empreses per tal  de
recordar l’existència del servei, la possibilitat d’obrir ofertes de treball amb l’Ajuntament i sobre
tot la mediació amb els usuaris de la borsa de treball i el seguiment de cadascuna  de les
ofertes de feina. 

Dins d’aquest apartat la Mª Teresa els hi fa recordatori sobre que ens plantegin els dubtes i
propostes  que  tinguin  com  a  empresaris  i  dóna  peu  per  començar  amb  els  precs  i  les
preguntes.

5.- Precs i preguntes.

M. Teresa Vidal  informa tot el que s’ha fet amb tema marca garantia Pèsol i Coca (canvi
reglament 2017) i  quina és intenció a partir  d’ara (procés DOP i IPG) i sobre la  creació
marca Producte de Llavaneres i es reparteix exemplar del reglament.

Torna a sortir el tema de la Jornada Empresarial i la Marca de Garantia i es comenten les
diferents accions que s’han realitzat.

La Roser agafa el torn de paraula i ens comunica que va assistir a la Jornada Empresarial i
que va estar molt ben organitzada però que no ha fet el seguiment de les empreses que van
participar. Troba que la idea de la col·laboració amb la Roca Village és una bona oportunitat
per  donar  a  conèixer  els  productes  de  Llavaneres.  Respecte  a  temes  d’ocupació,  ens
presenta el FEM OCUPACIÓ PER JOVES, es va iniciar a l’octubre i està adreçat a joves de
18 a 29 anys que estiguin en procés de cerca de feina, però també adreçat a les empreses
que  puguin  oferir  una  oferta  de  feina.  Els  contractes  serien  de 6  mesos  i  90  hores  de
formació lligada al lloc de treball.

També ens expressa que està amoïnada pel  tema del comerç, que es dediquen hores i
hores i que no s’acaba de constituir l’associació i que si això segueix així morirà. El comerç
que hi ha a Llavaneres ha de canviar,  perquè ara mateix hi  ha moltes coses perquè no
funcioni. Per això s’ha de fer una reunió urgentíssima per demanar subvenció a la Diputació
de Barcelona per dinamitzar el  que els ajudaria a mantenir  la flama. Dins de la FAGEM
s’està fent  accions a associacions en cas de Llavaneres,  posaríem el que faci  falta,  ells
decidirien  el  que  volen  fer  i  si  podem  demanar  subvenció  per  poder  fer  les  accions
l’associació els ajudaria. Només caldria que es fessin socis o tinguin interès i compromís.
Les accions les pagarien des d’allà i ja farien el pagament després quan rebin la subvenció
només amb compromís de ganes de fer coses i associar-se, ja no poden fer més.
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L’Enric Dalmau agafa el torn de paraula per qüestionar la idea de la societat canviat, i que
afecta això al comerç.

En Carles Aceña planteja que hem de veure perquè tanquen els comerços, i afirma que els
hàbits han canviat i les compres es fan per Internet.

La Teresa torna a replantejar la pregunta perquè els hi costa tant al nostre comerç?

En Carles respon que hi ha moltes raons per obrir o tancar el negoci, però que ells des del
Restaurant Pins Mar consideren que és important diferenciar-se per portar una nova línia.

La Regidora Teresa Vidal continua amb el debat aportant que esta intentant localitzar altres
agents perquè en aquest moment hi ha dos associacions i els que hi ha fins ara no volen
actuar junts. A més afegeix que l’assessor que va venir de la Generalitat els hi va preguntar
quin era el seu tret diferencial i no van saber respondre. Avui s’han presentat estatuts dels
pastissers i dels cultivadors. Cada any es realitza el Catàleg de Nadal, ara s’està buscant un
portal per poder portar totes les empreses a Internet.

En Carles Aceña afegeix que tot està canviant i el dia que portin el dinar a casa ells també
hauran de canviar.

La Mª Teresa recondueix aquest punt amb un curs que està planificat del registre electrònic
d’empreses  licitadores,  el  fet  de  no  estar  inscrites  no  els  deixa  poder  participar  en  els
projectes de l’Ajuntament com a proveïdors.

L’Enric Dalmau pregunta sobre que ha passat amb els habitatges turístics.

La Teresa respon que com a Llavaneres no hi ha hotels,  ens trobem amb aquests tipus
d’habitatges.  I s’està ordenant per poder controlar i  encaminar,  perquè algunes cases es
llogaven per a realitzar festes. S’està fent la primera normativa per regularitzar la situació.

La regidora M.Teresa Vidal agraeix novament l’assistència i aixeca la sessió a les 21:33 h. 

Sant Andreu de Llavaneres, 29 de gener 2019
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